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Johan DE HAES

Agendapunten
De voorzitter, Joël Vander Elst opent de vergadering. 

1. Goedkeuring van de notulen van de vergadering van 19 juni 2018.

De voorzitter, Joël Vander Elst vraagt of er opmerkingen waren. Dit is niet het geval.

2. Opstarten plaatsingsprocedure voor het afsluiten van een raamovereenkomst voor 
levering kantoor- en schoolmateriaal voor alle instellingen van het provinciebestuur: 
goedkeuring bestek en wijze van gunnen;

De gedeputeerde, Walter Zelderloo, licht het dossier toe. 
Mevrouw Els VAN CALSTER verduidelijkt de inhoud van het dossier.
Raadslid Marleen VAN DE WIELE informeert naar de lijst van de gekende en niet-gekende korf. 
Mevrouw VAN CALSTER antwoordt dat deze reeds opgesteld zijn en klaar staan bij de dienst facilitair 
beheer. Raadslid Marleen VAN DE WIELE vraagt hoe de bedrijven kunnen weten hoeveel stock ze 
moeten voorzien voor de niet-gekende korf. Mevrouw Els VAN CALSTER antwoordt dat alleen 
bedrijven die groot genoeg zijn worden aangeschreven.
Raadslid Martine JANSSENS vraagt hoe het criterium ‘uitgebreidheid van het gamma zal beoordeeld 
worden? Dit staat toch in de catalogi? Mevrouw Els VAN CALSTER antwoordt dat er bij bepaalde 
leveranciers wel een verschil is, dit moet kunnen beoordeeld worden.
Raadslid Linda VAN DEN EEDE vraagt op welke basis de vijf bedrijven die aangeschreven worden 
gekozen zijn. Mevrouw Els VAN CALSTER antwoordt dat de huidige leverancier, de grotere spelers 
op de markt en degene die bij voorgaande procedures de moeite gedaan hebben een offerte in te 
dienen aangeschreven worden.
Ook raadslid Linda VAN DEN EEDE informeert naar de niet-vooraf gekende korf. Zij vraagt ook welke 
sanctie voorzien is voor foute of te late leveringen. Mevrouw Els VAN CALSTER antwoordt dat deze 
kosteloos dienen opgehaald te worden, dit is zo voorzien in het bestek.
Raadslid Martine JANSSENS informeert nog of er een BAFO (Best and Final Offer) voorzien is. 
Mevrouw Els VAN CALSTER antwoordt dat de dienst facilitair beheer dit inderdaad probeert te doen. 
Uiteraard kan, gelet op het belang van de niet-vooraf gekende korf, er dan enkel nog naar het 
kortingspercentage gekeken worden.
Raadslid Nico CRECES merkt op dat de raming niet is opgenomen in het voorstel aan de raad. Zijn 
fractie meent dat het belangrijk is dit wel te doen. Mevrouw VAN CALSTER verwijst naar de discussie 
op de raadscommissie van 5 juni 2018. De voorzitter Joël VANDER ELST deelt mee dat de opmerking 
zal worden genoteerd.

Advies: gunstig.

3. Rondvraag

De voorzitter, Joël VANDER ELST informeert of iemand nog verdere punten heeft. Dit is niet het 
geval. De voorzitter deelt mee dat dit de laatste vergadering van deze commissie voor de verkiezingen 
was en wenst iedereen succes.

Einduur van de vergadering: 11.45 uur.

De secretaris, De voorzitter,
Alexander COMER Joël VANDER ELST


